
 

 

 

Zápis z jednání PS pro podporu moderních didaktických forem 
vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí 

v rámci projektu MAP pro Hranicko IV, CZ.02.02.XX/00/23_017/0008268 

9. října 2024 (14:45 – 16:45), sídlo MAS, Tř. 1. máje 328, Hranice 

Přítomni: Hana Gaďurková (HaG), Radomír Macháň (RaM), Petr Pajdla (PeP), Veronika Vykopalová (VeV), 
Lenka Šatánková (LeŠ), Jana Zichová (JaZ), David Hawiger (DaH)  
Omluveni: Martina Polláková (MaP), 

Zápis z jednání:  

1. Setkání navázalo po menší pauze na setkání RT MAP. 

2. Podpora aktivit, které podporují moderní didaktické formy vedoucí k rozvoji klíčových kompetencí 

a. Daří se realizovat kroky k podpoře využívání digitálních technologií nejen v hodinách INF 

b. Proběhl kurz RWCT – naváže na něj mini RWCT + setkávání se sdílením materiálů – rozvoj 

kritického myšlení 

c. Podpora rozvoje ČG formou minipohádek a příští rok proběhne beseda se spisovatelem  

d. Podpora rozvoje MG formou soutěží a kufrů – tady nemáme úplně dořešené putování, je 

spíš nehodilé – je potřeba doladit, nabízí se sdílení dobré praxe v nějaké inspirativní škole + 

exkurze 

e. Stále je velký zájem o termokamery 

f. Proběhnou polytechnické workshopy pro pilotní školy – práce s laserem,  

g. začíná se rýsovat materiálové středisko, 

h. V MŠ se také nabízí sdílení příkladů dobré praxe  

 

3. Proběhla diskuze k využití materiálů z databáze OP VVV/OP JAK v aktivitách pro děti a žáky: 

a. VeV navrhla opět najít materiál vhodný do kroužků – našla tento: 

https://databaze.opvvv.msmt.cz/vystup/4247 - na slovíčko s opičkou, jsou zde jak cvičení 

pro děti, tak i spousta zajímavých podkladů pro rodiče  

b. LeŠ navrhla použít materiál na workshopu na podporu polytechnického vzdělávání – našla 

tento: https://databaze.opvvv.msmt.cz/vystup/2939, workshop je plánován na konec 

listopadu, bude se moct využít např. výroba vánočních ozdob. 

Všichni souhlasí. Pro tento rok budeme mít splněno, ale je potřeba najít další min. 3 materiály, 

které využijeme v roce 2025 – při besedě se spisovatelem?, na dalším polytechnickém workshopu?, 

v MŠ při spolupráci se ZUŠ? Při soutěžích? – ZÁLEŽÍ NA TOM, JAK VHODNÝ MATERIÁL NAJDEME. 

Úkol VeV: zjistit kolik je přihlášeno dětí na kroužky, kolik materiálů bude potřeba, děti (a 

rodiče) jej dostanou a budou s ním pracovat na úvodním setkání v listopadu 2024 

Úkol HaG: domluvit s ŽaR tisk a přípravu pro vedoucí kroužků a předat jim je + tisk 12ks pro 

žáky na workshop 

 

4. Setkání s PAQ Research – informativní setkání ke kvalitě vzdělávání – téměř všichni se zde sejdeme, 

výstupy zpracujeme na další PS. Prosba o propagaci akce. Pozvánku dostali všichni zřizovatelé, 

ředitelé, členové PS, ŘV MAP, zástupci PPP, SPC, OSPOD, SČ Olk, kontaktní osoby. 

 

5. Aktualizace seznamu místních lídrů 

a. Návrh přidat na seznam P. Drábka a L. Rejzka jako lídry pro digitální vzdělávání 

b. Proběhla diskuze o dalších lídrech v regionu – nikdo zatím nechce být tím oficiálním lídrem 

na papíře, budeme to zkoušet dále 

https://databaze.opvvv.msmt.cz/vystup/4247
https://databaze.opvvv.msmt.cz/vystup/2939


 

 

c. Informovat o tom ostatní PS a oslovit je ze žádostí, zda neví ještě o někom 

 

 

6. Aktualizace dokumentace MAP 

Po diskuzi bylo dohodnuto, že na společném setkání PS doladíme aktualizace swot analýz, 

aktualizaci vize, priorit a pravděpodobně i cílů – předpoklad 2/2025 s tím, že členové PS obdrží 

v dostatečném předstihu podklady k nastudování, které připraví RT MAP. 

 

Nesmíme při aktualizaci dokumentace zapomenout na aktivity konzultačního procesu, který 

probíhá průběžně po celou dobu realizace projektu. Jedná se o způsob komunikace s cílovými 

skupinami včetně těch, jejichž zástupci se osobně neúčastní jednání pracovních skupin nebo 

Řídícího výboru. Všechny cílové skupiny musí mít možnost se k jednotlivým výstupům průběžně 

vyjadřovat a připomínkovat je. Všechny dokumenty budou dány ke konzultaci cílovým skupinám 

před jejich předložením Řídícímu výboru, a to emailovou formou, formou zveřejnění na FB a 

webových stránkách. U dokumentu bude vždy uveden termín, do kdy lze dokument připomínkovat. 

Připomínkování je možné emailem na uvedenou emailovou adresu nebo osobně v kanceláři, 

případně přímo na jednání pracovních skupin. Připomínky musí být vždy vypořádány do předložení 

dokumentu Řídícímu výboru. Zároveň bude vypořádání připomínky zaneseno do připomínkového 

listu. Přehled připomínek ze strany cílových skupin v rámci konzultačního procesu bude následně 

poskytnut Řídicímu výboru, včetně způsobu jejich vypořádání. 

- Informování o možnosti připomínkování na FB, webu MAP a MAS 

- Informování v místních médiích 

- Formulář pro sběr připomínek 

- Sběr podnětů a připomínek obecně na stránkách maphranicko.cz ZDE 

 

7. Shrnutí a diskuze o aktuálních tématech 

 

 

https://www.maphranicko.cz/kontakty/dotazy-podnety


 

 

 

Závěry jednání: 

● Najít vhodné výstupy z databáze k využití v našich aktivitách na rok 2025. 

● Zjišťovat potřeby na neformálních setkáváních. 

● Realizovat aktivity konzultačního procesu. 

● PS bude plánovat další aktivity spolupráce podporující moderní didaktické formy na základě podnětů 

z území. 

 

 

zapsala: 

Mgr. Hana Gaďurková, vedoucí PS 

 


